



## Protokoll styrelsemöte S13 2016-05-03

<b>Närvaro:</b>	Martin Johansson	Ordförande
	Emma Asklund	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Anna Lissborg	Källarmästare t.o.m §5.1
	David Norrestam	Överphös
	Amelia Andersson	Studierådsordförande
	Sara Lindgren	Programmästare
	Nick Persson	Cafémästare
	Måns Ansgariusson	Sexmästare
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
	Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
	Carolina Koronen	Kårkontakt TLTH
	David Larsson	
	Rasha El-Manzalawy	t.o.m §10
	Martin Bergman	
	Axel Isberg	
	Niklas Bruce	
	Lasse Heemann	
	Rasmus Göransson	

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:11.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera att adjungera Rasha El-Manzalawy, Axel Isberg, Niklas Bruce, Martin Bergman, Rasmus Göransson, Emma Asklund, David Larsson och Lasse Heemann.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet beslöt att godkänna protokoll för S23, S25, S26, S27, S28 och S30.
- §6 Information från Kåren Oskar informerade om att det var fullmäktigemöte igår. Det beslutades om budgeten för 2016 där funktionärfesten ska få en extra budget och att Maskinsektionen ska få 50.000 kronor till reovering.
- Han informerade också om att vakanta poster har blivit tillsatta. Carolina informerade om att den 24 maj är det JFF, om information inte har kommit ut ännu så kommer det snart.



- §7 Information från PLD Anna informerade att PLC har haft en diskussion om att kurser från designinstitutionen är lättare att bli godkänd i än vad det borde. De ska skicka ut enkäter om detta.

PLC

Anna informerade också om att det spånas om att göra en omfördelning på inriktningarna.

Amelia informerade om att det är dags att anmäla sig till kurser till nästa period.

- §8 Information från kollegie

#### CPM

E-sektionen kommer dela ut glass på onsdag lunch utanför LED-café. M-sektionen kommer hålla i en konsert i maskinparken den 18 maj på eftermiddagen. Veckan efter S-festen i höst så kommer det att hållas i paintball där nästan alla sektioner kommer att delta.

#### Sex

I-sektionen har Slaget om lund på torsdag, där kommer att finnas DJ, band, billig öl med mera. Det diskuteras om ett samarbete mellan sexen under nollningen så att de sexen som har jobbat de kvällar något annat sex har ett eftersläpp så ska de andra sexen få gå in gratis på eftersläppet. Detta för att det inte är så mycket tid kvar av eftersläppen när sexorna har jobbat färdig med deras sittning. Det kommer vara en pubbrunda snart där temat är Tidsresa. D-sex ska jobba med V-sex.

#### ÖPK

Det har pratats om att staben och phøs ska kunna gå in gratis på eftersläppen under nollningen, men de kom fram till att det inte är något de kan bestämma utan det bestämmer sexkollegiet. En diskussion om att färgen på monumenten är dålig så att folk skär sig på den, särskilt de som målar kiosken. Detta ska försöka lösas genom att ta bort färg från monumenten. Alla som vill får hjälpa till med detta.

#### Café

Café-sittningen diskuteras, så alla som får gå på den rekommenderas att gå.

- §9 Vinglas

Niklas Bruce berättar att sexet har ett dåligt sortiment av vinglas. Niklas rekommenderar att köpa in en sorts rödvinsglas, en sorts vitvinsglas och en sorts vattenglas. Han föreslog att man ska köpa in 180 av varje sort av sorterna Svalka och Godis från IKEA och då skulle det gå på max 3900 kr.

Martin Johansson undrar vad de skulle göra med de glasen som de inte ska använda längre? David Larsson föreslår två förslag, det första att man anordnar ett event där alla får ta glas som inte



ska användas. Det andra förslaget är att man anordnar ett event där alla som vill får följa med och slänga alla glas som inte ska användas mer. Mötet **beslöt** att godkänna inköp av nya glas samt David Larssons förslag.

- §10 Beslutsuppföljning **Access**  
Under behandling.
- §11 Utskottsrapporter Mötet gick igenom utskottsrapporterna.
- §12 Ekonomisk status Ludvig Eriksson informerar att det inte finns något intressant att informera. Pengar finns inte. Han väntar på pengarna från teknikfokus.
- §13 Val av funktionärer **Sexmästeriet**
- |            |                               |
|------------|-------------------------------|
| Funktionär | Ella Eriksson (ada10eer)      |
| Funktionär | Rasha El-Manzalawy (dat13rel) |
| Funktionär | Josefin Myllenberg (dat12jmy) |
| Funktionär | Erik Gralén (dat15egr)        |
| Funktionär | Martin Johansson (dat13mjo)   |
- Propaganda**  
DWWW-medlem Alexander Mjöberg (dat15amj)
- §14 Övrigt David Norrestam meddelar att det är en fråga från styrelsen som vill vara fusknolla och undrar vad de andra tycker om det.
- David Larsson tycker inte det är en bra idé.
- De andra på mötet håller med.
- §15 Meddelanden Sara Lindgren meddelar att vi nu har fått en ny tandemcykel till sektionen och att den 21a Maj så är det Gokart. Den 18e maj är det märkespicknik och den 19e är det pubbrunda och innan pubbrundan så har alla sektioner funktionärs kickoff.
- §15 OFMA Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat klockan 12:47.

Renskrivning

Mötesskreterare

Justeras

Robin Timan  
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Emma Asklund  
Vice Propagandamästare

Martin Johansson  
Ordförande

